
 

tel.: +421 2 5923 4545, fax: +421 2 5923 4461, www.avf.sk, mail: avf@avf.sk 

IČO: 42169330, Grösslingová 53, 811 09 Bratislava 

Zápis č. 7/2024 

z 7. riadneho rokovania Rady Audiovizuálneho fondu v roku 2024. 
 

Dátum, čas a miesto konania: 20. augusta  2024 od 14.00 hod., Juraj Spitzer Room na 

1. poschodí  budovy sídla AVF na Grösslingovej 53 v Bratislave. 

 

Forma zasadnutia:  kombinovaná, prezenčne a formou videokonferencie 

 
Prítomní prezenčne: podpredsedníčka rady JUDr. Ivana Maláková;   členovia:  Mgr. Richard Kováčik, 
PhD.; Mgr. Slavomíra Salajová;    prof. PhDr. Jelena Paštéková, PhD.;  prof. Zuzana Gindl-Tatárová, 
ArtD.; Mgr. Art. Štefan Dlugolinský ,  JUDr. Radoslav Remšík; Mgr. Vincent Štofaník;   
 Formou videokonferencie: Mgr. Marta Švecová;  
Hostia:  Mgr. Vladimír Burianek, ArtD., riaditeľ fondu , 
 
Rokovanie bolo prenášané formou živého vysielania na youtube.com. Jeho záznam je zverejnený na 
profile fondu na youtube.com 
 

Podpredsedníčka fondu na úvod oznámila členom rady, že ministerka kultúry s účinnosťou od dňa 

12.8.2024 vymenovala Štefana Dlugolinského za člena rady z oblasti nezávislých producentov 

v audiovízii a privítala ho na rokovaní. 
Ivana Maláková navrhla za overovateľa zápisu Radoslava Remšíka, ktorý s tým súhlasil. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 9 (R. Kováčik, J. Paštéková, I. Maláková, Z. Gindl-Tatárová, S. Salajová, M. Švecová,  R. Remšík, 
V.Štofaník, Š.Dlugolinský)  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0  
Rada návrh schválila.  
 

Následne Ivana Maláková predniesla návrh programu, pričom navrhla vypustiť bod týkajúci sa voľby 

predsedu/predsedníčky rady, a to z dôvodu, že rada zatiaľ stále nefunguje v kompletnom zložení. 

Zároveň informovala, že nik z členov dozornej komisie sa z pracovných dôvodov nemohol zúčastniť 

rokovania rady a informovať o jej činnosti, a preto navrhla vypustiť aj tento bod programu. 
 

 

Návrh programu: 

Otvorenie zasadnutia, voľba overovateľa zápisu, schválenie programu rokovania 

1.    Informácia o výsledkoch hodnotenia žiadostí podľa článku 5 ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 

Štatút Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných prostriedkov 

fondu podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov (neverejné 

rokovanie) 

1.1. 1.1 Informácia z rokovania odbornej komisie PŠV 5_2024 o výsledkoch hodnotenia žiadostí 

v priebežnej štipendijnej    výzve č. 5/2024 

1.2. 1.2 Informácia z rokovania odbornej komisie OK2.32024-3  o výsledkoch hodnotenia 

žiadostí v podprograme 2.3 vo výzve 3/2024 
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2. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 

úloh a uznesení 

2.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 

2.2. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

2.3. Informácia o činnosti Slovenskej filmovej agentúry 

3. Informácia o pracovnom stretnutí členov rady s odbornou verejnosťou na tému činnosti 

odborných komisií 

 

4. Žiadosť  FTF VŠMU o zmenu termínu vyúčtovania zo zmluvy č. AVF 1261/2024-1/1.4.1 

k projektu Der Stahlspiegel. 

 

5. Žiadosť  MPhilms s.r.o. o zmenu termínu dodania vecného výstupu  zo zmluvy č. AVF 94/2021-

2/1.5  k projektu Jednopercentný indián. 

 
6. Žiadosť  Mirafox s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania zo zmluvy č. AVF 352/2023-5/1.1.1 

k projektu Privilégium králika 

 
7. Žiadosť riaditeľa o predĺženie funkčného obdobia členov odborných komisií 

 

 

8. Rôzne 

 
Hlasovanie: 
ZA: 9 (R. Kováčik, J. Paštéková, I. Maláková, M. Švecová, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, 
V.Štofaník, Š.Dlugolinský))  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  
Rada návrh programu schválila.  
 

 

1. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HODNOTENIA ŽIADOSTÍ PODĽA ČLÁNKU 5 ODS. 3 PÍSM. B) VP 

AVF Č. 1/2018 ŠTATÚT AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V SPOJENÍ S INFORMÁCIOU O PRIDELENÍ 

FINANČNÝCH PROSTRIEDKOV FONDU PODĽA § 4 ODS. 2 PÍSM. H) ZÁKONA Č. 516/2008 Z. Z. 

V ZNENÍ NESKORŠÍCH PREDPISOV (neverejné rokovanie) 

 

 1.1 Informácia z rokovania odbornej komisie PŠV 5_2024 o výsledkoch hodnotenia žiadostí 

v priebežnej štipendijnej    výzve č. 5/2024 

 

Predseda odbornej komisie Anton Šulík informoval radu o priebehu hodnotenia žiadostí. Odborná 

komisia celkovo hodnotila 24 žiadostí o štipendium, z ktorých odporučila 9 podporiť v celkovej 

sume 49 000 €. K odporúčaným žiadostiam boli prijaté rozhodnutia riaditeľa AVF pred 1. augustom 

2024, teda ešte pred nadobudnutím účinnosti poslednej novely zákona o AVF. 

 

1.2 Informácia z rokovania odbornej komisie OK2.32024-3  o výsledkoch hodnotenia žiadostí 

v podprograme 2.3 vo výzve 3/2024 
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Riaditeľ fondu informoval radu o priebehu hodnotenia žiadostí. Odborná komisia hodnotila 55 

žiadostí odporučila všetky  podporiť v celkovej sume 408 367 €. K odporúčaným žiadostiam boli 

prijaté rozhodnutia v zmysle zákona. 

 

Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie vyššie uvedené informácie a protokoly 

predložené  podľa článku 5 ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu v spojení 

s informáciou o pridelení finančných prostriedkov fondu podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 

Z. z. v znení neskorších predpisov (v znení účinnom do 31.7.2024) 
 

 

2. INFORMÁCIA O ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V OBDOBÍ MEDZI ZASADNUTIAMI A 

KONTROLA PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ 

 

2.1 Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 
Riaditeľ fondu informoval členov rady o činnosti kancelárie od ostatného zasadnutia dňa 

20.6.2024. 

 Riaditeľ fondu sa zúčastnil na pracovnej ceste – filmový festival Artfilm v Košiciach, kde 

 odprezentoval 15. výročie vzniku AVF a možnosti podpory audiovizuálnej kultúry v regióne 

 východného Slovenska. 
  

 Riaditeľ fondu spolu s pracovníčkami fondu Zuzanou Bielikovou a Janou Smokoňovou sa 

 zúčastnil na MFF Karlove Vary, kde absolvoval viaceré pracovné stretnutia so zástupcami 

 asociácií českých producentov v audiovízii. Rokoval taktiež s riaditeľkou českého Státního fondu 

 kinematografie, ktorý však ku koncu roka 2024 ukončuje činnosť v doterajšej forme. Marta 

Švecová v rámci toho bližšie informovala radu o procese transformácie Státního fondu 

kinematografie, v ktorom sa výlučná schvaľovacia kompetencia rady rozloží na štyri menšie rady 

(komisie) podľa profesijného zamerania a oblasti tvorby, ako aj na ďalšie orgány fondu. 

Podmienkou schvaľovacieho procesu je podrobné oboznámenie sa s jednotlivými projektmi. 
 

Dňa 10.7.2024 absolvoval riaditeľ fondu spolu s administrátorkou pre program 5 kontrolu 

realizácie projektu Land of Bad  na mieste v spoločnosti PFX s.r.o.  

Dňa 15.8.2024 sa riaditeľ fondu spolu s ekonómkou Barborou Kovarík Böhmerovou zúčastnili na 

prerokovaní protokolu o kontrole AVF za obdobie 2020 až 2023 na NKU SR. 

Riaditeľ informoval o odoslaní návrhu schém štátnej pomoci na PMU SR. 

Riaditeľ informoval radu o aktuálnej finančnej situácii fondu, najmä o zvýšení prevádzkových 

nákladov vzhľadom na rozšírenie počtu členov rady a dozornej komisie v dôsledku nadobudnutia 

účinnosti poslednej novely zákona o AVF, ako aj na fakt, že závery kontroly NKU požadujú od 

fondu, aby mzdové náklady na činnosť odborných komisií uhrádzal z prevádzkových 

prostriedkov, čo spolu predstavuje nárast o 270 tisíc eur ročne. 

 
UZNESENIE č.34/2024 z 20. 8. 2024 

Rada Audiovizuálneho fondu berie na vedomie informáciu riaditeľa o dopadoch, ktoré majú 

na finančnú situáciu Audiovizuálneho fondu 
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- prijatie zákona č. 207/2024 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 516/2008 Z. z. o 

Audiovizuálnom fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

a   

- kontrolné zistenia Najvyššieho kontrolného úradu SR vyplývajúce z protokolu o výsledku 

kontroly zo dňa  27.6.2024 

a zároveň poveruje riaditeľa, aby k tejto téme inicioval stretnutie s Ministerstvom kultúry  

Slovenskej republiky. 

 
Hlasovanie: 
ZA: 9 (R. Kováčik, J. Paštéková, I. Maláková, M. Švecová, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, 
V.Štofaník, Š.Dlugolinský))  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada uznesenie schválila 
 

Riaditeľ informoval radu o podanom odvolaní AVF voči 1st. rozhodnutiu súdu vo veci žaloby 

bývalého riaditeľa Petra Badača z dôvodu, že nebolo možné dosiahnuť mimosúdnu dohodu. 

Riaditeľ informoval radu o procese obstarania motorového služobného vozidla fondu a požiadal 

radu o prijatie uznesenia, s povolením uzatvoriť zmluvu vo vyššom finančnom rozsahu, ako mu 

umožňuje jeho poverenie. 
UZNESENIE č.35/2024 z 20. 8. 2024 

Rada Audiovizuálneho fondu súhlasí s obstaraním služobného motorového vozidla v celkovej 

obstarávacej cene 42.000 EUR s DPH (úvodná splátka a všetky opakujúce splátky), vrátane všetkých 

opcií na odkúpenie motorového vozidla do vlastníctva Audiovizuálneho fondu a poveruje riaditeľa 

realizáciou všetkých potrebných úkonov súvisiacich so zabezpečením tejto úlohy. Rada 

Audiovizuálneho fondu zároveň vyjadruje svoj súhlas so vstupom riaditeľa do zmluvného záväzku, 

predmetom ktorého bude záväzok uhradiť úvodnú splátku (akontáciu) najviac v sume 17.000,-€ 

s DPH a mesačnú splátku, vrátane povinného zmluvného poistenia a havarijného poistenia, najviac 

v sume 400,-€ s DPH, s obmedzením maximálne 48 mesačných splátok.  
 

Hlasovanie: 
ZA: 8 (R. Kováčik, J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík, V.Štofaník, 
Š.Dlugolinský))  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 1 (M. Švecová).  

Rada uznesenie schválila 

 

2.2 Kontrola plnenia úloh a uznesení 

číslo 
uznesenia 

dátum poznámka zodpovedný hodnotenie 

30/2024 19.6. 2024 Uzavretie dodatku k zmluve č. AVF 
134/2020-2/1.1.2. 

riaditeľ splnené 

31/2024 19. 6.  2024 Uzavretie dodatku k zmluve č. AVF 
177/2022-2/1.2.2. 

riaditeľ splnené 

32/2024 19. 6. 2024 Uzavretie dodatku k zmluve č. AVF 
83/2021-2/1.5. 

riaditeľ splnené 
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2.3 Informácia o činnosti Slovenskej filmovej agentúry 

Pracovníčka kancelárie fondu Zuzana Bieliková informovala radu o aktivitách Slovenskej filmovej 

agentúry za ostatné dva mesiace. Hlavnou aktivitou bola účasť SFA na MFF v Karlových Varoch, 

kde sa fond prezentoval spolu so Slovenským filmovým ústavom. V rámci festivalu sa Zuzana 

Bieliková zúčastnila viacerých podujatí a zasadnutí producentských organizácií.  Okrem týchto 

stretnutí absolvovala niekoľko pracovných stretnutí so zástupcami audiovizuálneho priemyslu 

s cieľom prezentovať Slovenskú republiku ako zaujímavú lokáciu pre nakrúcanie. V súčasnosti 

prebieha intenzívna príprava prezentácie fondu na 11. ročníku medzinárodnej filmárskej 

konkláve v indickom Bombaji. 

3. INFORMÁCIA O PRACOVNOM STRETNUTÍ ČLENOV RADY S ODBORNOU VE4REJNOSŤOU NA 

TÉMU ČINNOSTI ODBORNÝCH KOMISIÍ. 

Zuzana Gindl -Tatárová, informovala o priebehu plánovaného pracovného stretnutia so 

zástupcami odbornej verejnosti dňa 10. júla 2024 v bratislavskom kine Lumiére. Na výzvu 

kancelárie fondu viaceré profesijné združenia poslali rade svoje písomné pripomienky a podnety 

k činnosti odborných 

komisií, ich kreovaniu , zloženiu aj ku samotnému hodnotiacemu procesu. Vzhľadom na krátkosť 

času medzi ich doručením a samotným stretnutím, neboli účastníci oboznámení so všetkými 

materiálmi. Následne sa uskutočnilo pracovné stretnutie členov rady dňa 30.7. 2024, kde sa 

účastníci dohodli na zosumarizovaní podnetov z odborného prostredia a vypracovaním 

materiálu, ktorý následne prediskutuje rada. Výsledok diskusie bude premietnutý do 

konkrétneho návrhu na úpravu relevantných vnútorných predpisov AVF, ktorý bude 

prekonzultovaný so zástupcami asociácií pôsobiacich v audiovizuálnom prostredí. 

Pred rokovaním členovia rady dostali písomnú rekapituláciu témy, ktorú vypracovala Slavomíra 

Salajová. V nej sa objavujú dve základné témy: 

1. Spôsob kreovania odborných komisií, odbornosť ich členov a zastúpenie jednotlivých zložiek 

2. Postupy v hodnotiacom procese 

Vzhľadom na dôležitosť uvedenej témy sa členovia rady dohodli na pracovnom stretnutí, ktoré sa 

bude konať dňa 4.9. 2024 od 13.00 hod. v sídle fondu. 

 

 
4. ŽIADOSŤ PODPORENÉHO ŽIADATEĽA FTF VŠMU BRATISLAVA O ZMENU TERMÍNU 

VYÚČTOVANIA ZO ZMLUVY Č. AVF 1261-1/1.4.1, PROJEKT „DER STAHLSPIEGEL“ 

 

Členovia rady sa  vopred oboznámili s písomnými materiálmi k žiadosti. Po diskusii o projekte 

a dôvodoch predlžovania jeho realizácie schválili zmenu termínu vyúčtovania aj zmenu termínu 

odovzdania vecného výstupu. 

 
UZNESENIE č.36/2024 z 20. 8. 2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť prijímateľa Vysoká škola múzických umení 
o zmenu termínu  vyúčtovania projektu „Der Stahlspiegel“ z 30.09.2024 na 30.09.2025. Zároveň 
rada poveruje podpredsedníčku rady a riaditeľa uzatvorením dodatku k zmluve č. AVF 
1261/2024-1/1.4.1. 

 
Hlasovanie: 
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ZA: 9 (R. Kováčik, J. Paštéková, I. Maláková, M. Švecová, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. 
Remšík, V.Štofaník, Š.Dlugolinský))  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada uznesenie schválila 

 
 
5. ŽIADOSŤ PODPORENÉHO ŽIADATEĽA MPHILMS S.R.O. O ZMENU TERMÍNU DODANIA 

VECNÉHO VÝSTUPU ZO ZMLUVY Č. AVF 94/2021-2/1.5  PROJEKT „JEDNOPERCENTNÝ 

INDIÁN“ 

 
Členovia rady sa  vopred oboznámili so písomnými materiálmi k žiadosti a  vzhľadom na 

zdôvodnenie schválili zmenu termínu vyúčtovania. 

 

 

 

UZNESENIE č.37/2024 z 20. 8. 2024 

Rada Audiovizuálneho fondu na základe žiadosti prijímateľa MPhilms s.r.o. schvaľuje 

zmenu termínu odovzdania časti vecného výstupu k projektu „Jednopercentný indián“, 

ktorým je písomné potvrdenie o uskutočnenom verejnom uvedení diela v kinodistribúcii 

na území SR v počte najmenej 10 kinematografických predstavení za platené vstupné 

vrátane informácie o dátume distribučnej premiéry, z 30.09.2024 na 30.09.2025. Zároveň 

rada poveruje podpredsedníčku rady a riaditeľa fondu uzatvorením dodatku k zmluve č. 

zmluvy AVF 94/2021-2/1.5. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 9 (R. Kováčik, J. Paštéková, I. Maláková, M. Švecová, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. 
Remšík, V.Štofaník, Š.Dlugolinský))  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada uznesenie schválila 
 

 
6. ŽIADOSŤ PODPORENÉHO ŽIADATEĽA MIRAFOX S.R.O. O ZMENU  TERMÍNU VYÚČTOVANIA 

ZO ZMLUVY Č. AVF 352/2023-5/1.1.1 PROJEKT „PRIVILÉGIUM KRÁLIKA“ 

 

Členovia rady sa  na rokovaní oboznámili so písomnými materiálmi k žiadosti a  vzhľadom na 

zdôvodnenie schválili  požadovanú zmenu. 

 
UZNESENIE č.38 /2024 z 20. 8. 2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť prijímateľa MIRAFOX s.r.o. o zmenu 
termínu  vyúčtovania projektu „Privilégium králika“ z 30.09.2024 na 31.03.2025. Zároveň 
rada poveruje podpredsedníčku rady a riaditeľa uzatvorením dodatku k zmluve č. AVF 
352/2023-5/1.1.1. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 9 (R. Kováčik, J. Paštéková, I. Maláková, M. Švecová, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. 
Remšík, V.Štofaník, Š.Dlugolinský))  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada uznesenie schválila 
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7. ŽIADOSŤ RIADITEĽA O PREDĹŽENIE FUNKČNÉHO OBDOBIA ČLENOV ODBORNÝCH KOMISIÍ 

Vzhľadom na fakt, že v priebehu mesiacov september až november 2024 skončí dvojročné funkčné 
obdobie členov odborných komisií, riaditeľ predložil rade písomne vopred  návrh na jeho  predĺženie 
tým členom, ktorí o to prejavili písomne záujem. Vzhľadom na rozsiahlosť ich zoznamu sa rada 
dohodla, že o tom bude hlasovať formou „per rollam“ ešte pred nasledujúcim rokovaním rady. 

 
 

8. RÔZNE 

 
V bode rôzne nebol predložený žiadny materiál, alebo podnet. 
 
Po tomto bode  podpredsedníčka rady ukončila riadne rokovanie 
 
Členovia rady sa dohodli, že nasledujúce riadne  zasadnutie bude v utorok 17. septembra 2024, od 
12.00 hod.   

 

Zapísal:  PhDr. Andrej Obuch 

Overovateľ: JUDr. Radoslav Remšík    

 

Bratislava 20.9.2024 

 

JUDr. Ivana Maláková 

podpredsedníčka rady fondu 

 

 

Na vedomie:  dozorná komisia, riaditeľ fondu 

 

 
 


